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ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ
από το πρακτικό της υπ’ αριθμ. 4ης Τακτικής Συνεδρίασης

του Δημοτικού Συμβουλίου Ιλίου

Αριθ.  Απόφασης 073/2010
                                                          ΘΕΜΑ

Λήψη απόφασης για την εξασφάλιση του συνόλου της
χρηματοδότησης για την ανάπλαση του παλαιού
εργοστασίου της ΒΙΟΦΙΑΛ

Σήμερα στις 11 Φεβρουαρίου ημέρα Πέμπτη και ώρα 20.30 μ.μ. το Δημοτικό Συμβούλιο
του Δήμου ΙΛΙΟΥ συνήλθε σε Τακτική Συνεδρίαση στο Δημοτικό Κατάστημα, ύστερα από την
υπ’ αριθμ. 5856/5-2-2010 πρόσκληση του Προέδρου κ. Μπατσή Χρήστου που δημοσιεύθηκε στον
ειδικό χώρο του Δήμου και επιδόθηκε με αποδεικτικό στον κ. Δήμαρχο και σε όλους τους
Δημοτικούς Συμβούλους την  5-2-2010

        Το Δημοτικό Συμβούλιο απαρτίζεται από τριάντα  τρία (33) Μέλη.

Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ
ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΖΕΝΕΤΟΣ ΝΙΚΟΣ
ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ.: ΜΠΑΤΣΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ.Σ. : ΜΟΥΡΚΟΓΙΑΝΝΗΣ ΕΥΘΥΜΙΟΣ
ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Δ.Σ.: ΒΑΣΙΛΟΠΟΥΛΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΜΑΡΚΟΠΟΥΛΟΣ ΦΩΤΙΟΣ
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΦΕΓΓΕΡΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΜΠΟΥΡΔΑΚΗΣ ΣΤΕΛΙΟΣ
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΜΠΑΡΜΠΑΓΙΑΝΝΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΠΕΤΡΟΠΟΥΛΟΣ ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ
ΜΕΛΗ Δ.Σ.: ΦΕΡΕΝΤΙΝΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΠΟΥΛΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, ΠΑΤΕΡΕΛΗΣ
ΙΩΑΝΝΗΣ, ΘΕΟΔΩΡΑΚΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΑΓΡΑΠΙΔΗ ΒΑΣΙΛΙΚΗ, ΚΟΥΚΟΥΒΙΝΟΣ
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΑΛΕΞΟΠΟΥΛΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ, ΠΑΤΣΟΥΡΗΣ ΔΙΟΝΥΣΙΟΣ, ΔΕΥΤΟΣ
ΘΕΟΔΩΡΟΣ, ΓΚΙΩΝΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, ΜΗΤΡΟΠΟΥΛΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΔΑΜΙΑΝΑΚΗ ΑΓΓΕΛΑ,
ΜΗΛΙΩΝΗ ΠΑΝΑΓΙΩΤΑ, ΔΑΛΑΜΑΓΚΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ, ΚΑΚΟΥΡΗΣ ΑΝΤΩΝΗΣ,
ΧΡΟΝΟΠΟΥΛΟΣ ΠΕΤΡΟΣ, ΚΑΝΕΛΛΟΠΟΥΛΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΓΡΕΤΣΙΣΤΑ ΕΛΕΝΗ, ΞΑΝΘΟΣ
ΙΩΑΝΝΗΣ, ΤΡΙΑΝΤΑΦΥΛΛΟΥ ΝΙΚΟΛΑΟΣ, ΤΖΑΝΑΚΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ, ΣΤΑΜΑΤΟΠΟΥΛΟΣ
ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΣΑΜΑΡΑΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΠΕΡΙΜΕΝΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ, ΝΤΑΒΟΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ

Α Π Ο Ν Τ Ε Σ
Ουδείς

Οι Δ.Σ. κ.κ. Ξανθός Ι., Χρονόπουλος Π. & Ντάβος Δ. απεχώρησαν πριν τη συζήτηση του 1ου

θέματος εκτός ημερησίας διατάξεως
Οι Δ.Σ. κ.κ. Τριανταφύλλου Ν., Τζανάκης Ι. & Σταματόπουλος Γ. απεχώρησαν κατά τη συζήτηση
του 1ου θέματος εκτός ημερησίας διατάξεως
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Αφού διαπιστώθηκε ότι υφίσταται  νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κ. Μπατσής Χρήστος
κήρυξε την έναρξη της Συνεδρίασης και πριν από την συζήτηση των θεμάτων της ημερήσιας
διάταξης με πρότασή του, κατέστη ομόφωνα κατεπείγον ο θέμα εκτός ημερήσιας διάταξης για την
εξασφάλιση του συνόλου της χρηματοδότησης για την ανάπλαση του παλαιού εργοστασίου της
ΒΙΟΦΙΑΛ, λόγω του επείγοντος του θέματος , και το Δημοτικό Συμβούλιο εισέρχεται αμέσως στην
εξέταση των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης.

*******************
Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου κ. Μπατσής Χρήστος εισάγει στο Συμβούλιο για

συζήτηση το 3ο θέμα εκτός της ημερήσιας διάταξης που αφορά την εξασφάλιση του συνόλου της
χρηματοδότησης για την ανάπλαση του παλαιού εργοστασίου της ΒΙΟΦΙΑΛ.

Τον λόγο πήρε ο Δήμαρχος κος Ζενέτος Νίκος ο οποίος είπε ότι:
«Όπως έχω κατ’ επανάληψιν τονίσει η ανάπλαση του παλαιού εργοστασίου της ΒΙΟΦΙΑΛ

αποτελεί μείζον θέμα για την πόλη μας.
Με συνεχείς πρωτοβουλίες προς τον Υπουργό Εσωτερικών και τον ΑΣΔΑ, η Δημοτική Αρχή

δίνει μάχη για να εξασφαλιστεί το σύνολο των πιστώσεων που απαιτούνται, προκειμένου το έργο
επιτέλους να ξεκινήσει και να ολοκληρωθεί χωρίς προβλήματα.

Αυτό που ζητάμε, πριν εγκατασταθεί ο εργολάβος, είναι να γίνει επικαιροποίηση των
κονδυλίων που είναι διασφαλισμένα για το σκοπό αυτό και τα οποία προέρχονται από το
πρόγραμμα «ΘΗΣΕΑΣ» (€ 5.000.000) και από τον ΑΣΔΑ ((€ 2.500.000).

Τα υπόλοιπα € 2.000.000 που απαιτούνται για την ολοκλήρωση της ανάπλασης, πρέπει να
εξασφαλιστούν από τους φορείς που έχουν αναλάβει την εκτέλεση του έργου.

Για τη δυναμικότερη προώθηση του θέματος είναι χρήσιμη η λήψη απόφασης από το
Δημοτικό Συμβούλιο. Πιο συγκεκριμένα προτείνω τα εξής:

Το Δημοτικό Συμβούλιο Ιλίου λαμβάνοντας υπόψη:
Ότι η ανάπλαση του παλαιού εργοστασίου της ΒΙΟΦΙΑΛ αποτελούσε και αποτελεί έργο

ζωτικής σημασίας για το Δήμο μας και την ευρύτερη περιοχή της Δυτικής Αθήνας.
Όλες τις ενέργειες του ΑΣΔΑ, που αφορούν την ανάπλαση του παλαιού εργοστασίου της

ΒΙΟΦΙΑΛ και τις χρονοβόρες διαδικασίες που καθυστερούν την έναρξη και αποπεράτωση του
έργου.
Να απαιτήσει:

Την εξασφάλιση του 100% της χρηματοδότησης (€ 9.500.000). Το ποσό αυτό είναι
απαραίτητο για την αποπεράτωση του έργου, διαφορετικά υπάρχει ο κίνδυνος να μείνει ημιτελές και
να αποτελέσει σοβαρότατο πρόβλημα για την πόλη μας.

Η εγκατάσταση του εργολάβου να πραγματοποιηθεί εφόσον έχει εξασφαλισθεί η πλήρης
χρηματοδότηση του έργου.

Να καλέσει τον Πρόεδρο του φορέα υλοποίησης (ΑΣΔΑ) να δραστηριοποιηθεί για την
εξασφάλιση της συνολικής χρηματοδότησης του έργου από τους εμπλεκόμενους φορείς (ΑΣΔΑ -
ΥΠ. ΕΣΩΤΕΡΙΚΩΝ και ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΗΣ ΔΙΑΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ), έτσι ώστε να αρχίσουν αλλά και
να αποπερατωθούν οι εργασίες ανάπλασης του παλαιού εργοστασίου της ΒΙΟΦΙΑΛ.

Να αποσύρει τον εκπρόσωπό του από την Εκτελεστική Επιτροπή του ΑΣΔΑ, σε ένδειξη
διαμαρτυρίας για την αδικαιολόγητη καθυστέρηση που παρουσιάζει η προώθηση του θέματος. »

προτείνει την λήψη σχετικής απόφασης

ΤΟ  ΔΗΜΟΤΙΚΟ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ
Έχοντας υπόψη την ανωτέρω εισήγηση
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ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ
Να απαιτήσει:

 Την εξασφάλιση του 100% της χρηματοδότησης (€ 9.500.000) για την ανάπλαση του
παλαιού εργοστασίου ΒΙΟΦΙΑΛ. Το ποσό αυτό είναι απαραίτητο για την αποπεράτωση του έργου,
διαφορετικά υπάρχει ο κίνδυνος να μείνει ημιτελές και να αποτελέσει σοβαρότατο πρόβλημα για την
πόλη μας.

Η εγκατάσταση του εργολάβου να πραγματοποιηθεί εφόσον έχει εξασφαλισθεί η πλήρης
χρηματοδότηση του έργου.

Να καλέσει τον Πρόεδρο του φορέα υλοποίησης (ΑΣΔΑ) να δραστηριοποιηθεί για την
εξασφάλιση της συνολικής χρηματοδότησης του έργου από τους εμπλεκόμενους φορείς (ΑΣΔΑ -
ΥΠ. ΕΣΩΤΕΡΙΚΩΝ και ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΗΣ ΔΙΑΚΥΒΕΡΝΗΣΗΣ), έτσι ώστε να αρχίσουν αλλά και
να αποπερατωθούν οι εργασίες ανάπλασης του παλαιού εργοστασίου της ΒΙΟΦΙΑΛ.

Να αποσύρει τον εκπρόσωπό του από την Εκτελεστική Επιτροπή του ΑΣΔΑ, σε ένδειξη
διαμαρτυρίας για την αδικαιολόγητη καθυστέρηση που παρουσιάζει η προώθηση του θέματος.

Στη συνέχεια  υπογράφεται από τα παρόντα στη συνεδρίαση Μέλη.
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ  Δ.Σ. ΤΑ ΜΕΛΗ

ΜΠΑΤΣΗΣ ΧΡΗΣΤΟΣ
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